
Dwudziesta trzecia sesja Rady Miejskiej 
01 października 2008 roku w Trzcińsku-Zdroju 

 
 

P R O T O K Ó Ł Nr XXIII/ 2008 
 

Z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 
01 października 2008 roku 

 
 

Miejsce obrad –sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 
 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 1205 

 
Czas zakończenia obrad - godz. 1330

 
Rada w składzie - 15 Radnych 
 
W obradach uczestniczyło – 15 Radnych 
 
Co stanowi – 100% 
 

 /lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu/ 
 
W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 
Trzcińsko – Zdrój, burmistrzowie gminy, skarbnik gminy 
  

/lista obecności stanowi załącznik Nr 2 i 3 do niniejszego protokołu/. 
 

Obrady XXIII sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Antoni Śliwiński, który przywitał 
wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na sesji. 
Stwierdził quorum na podstawie listy 13 radnych obecnych obecności. 
 
 
Do punktu I. 1 Przyjęcie porządku dziennego obrad.
 
Przewodniczący obrad- Przystępujemy do przyjęcia porządku obrad, który został dostarczony 
radnym wraz z zawiadomieniem o dzisiejszej sesji. Czy są jakieś wnioski w sprawie porządku 
obrad? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad-  kto jest za przyjęciem porządku obrad bez zmian? 
 
- za- 13- osób 
 
 



Przewodniczący obrad- porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Proponowany porządek obrad XXIII sesji Rady Miejskiej: 
 
I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II . Informacja Burmistrza Gminy. 
IV. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
V. Interpelacje i zapytania radnych. 
VI. Podjęcie uchwał w sprawach: 

 
1.  w sprawie rozwiązania umowy na dzierżawę obiektów i urządzeń wodno- kanalizacyjnych. 

(druk Nr XXIII/241/08) 
2. w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2008 (druk XXIII/242/08) 
3. w sprawie unieważnienia uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Trzcińsko-Zdroju do prowadzenia spraw dotyczących dłużników 
alimentacyjnych. (druk Nr XXIII/243/08) 

 
VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
VII. Wolne wnioski i informacje. 
IX.   Zakończenie sesji. 
 
 
Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
 
Przewodniczący obrad – poinformował, że protokół został podpisany przez radnych, którzy się z 
nim zapoznali i proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 
 
- za- 13- głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XXIII sesji Rady Miejskiej został przyjęty 
jednogłośnie. 
 
 
Do punktu II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
 
O godzinie 1210 - przybyła radna pani  Alicja Kałużniak stan radnych na Sali 14. 
 
Informację odczytał Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- informacja stanowi załącznik Nr 5 do 
niniejszego protokołu.  
 
Przewodniczący obrad- Czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono. 
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Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał zaproszenie jakie wpłynęło do Biura Rady w sprawie obchodów 
60-lecia szkoły w Gogolicach. Dla wszystkich Radnych. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
 
Do punktu IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Przewodniczący obrad- do Biura Rady nie wpłynęły żadne interpelacje. Czy obecnie ktoś chce 
zabrać głos? 
 
Nie zgłoszono. 
 
O godzinie 1215 - przybył radny pan  Franciszek Kwiatkowski stan radnych na Sali 15. 
 
Do punktu V.1 Podjęcie uchwały w sprawie rozwiązania umowy na dzierżawę 
obiektów i urządzeń wodno- kanalizacyjnych. (druk Nr XXIII/241/08) 
 
Przewodniczący obrad- mamy dzisiaj uchwały gdzie pierwszą jest uchwała o rozwiązanie umowy z 
wodociągami. Została ona zdjęta z porządku obrad z poprzedniej sesji bo do Wodociągów 
wysłaliśmy pismo, żeby ustąpili niestety oni nie przystąpili do tego. W związku z powyższym 
odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 12– głosów 
- wstrzymały się – 3- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXIII/241/08 stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu/ 
 

o godzinie 1220 przewodniczący obrad ogłosił przerwę 
 o godzinie 1230obrady zostały wznowione. 
 

 
Do punktu V.2 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzcińsko-
Zdrój na rok 2008 (druk XXIII/242/08) 
 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan  Władysław Radecki- chcemy zwiększyć wydatki 
na modernizację drogi w Stołecznej i zakup samochodu strażackiego. Musimy zwiększyć wydatki na 
straż czyli zakup materiałów paliwa i na akcje ratownicze. Również na wykonanie przeglądów 
samochodów. W planie finansowym OPS chcemy zwiększyć kwotę o 10 tys. zł, na koszty jakie 
ponosi gmina za mieszkanie naszych mieszkańców w domach pomocy społecznej. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji wspólnej. 
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Przewodnicząca komisji wspólnej pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. Za było 8 głosów wstrzymało się 3 osoby. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
- wstrzymały się – 2- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXIII/242/08 stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V.3 Podjęcie uchwały w sprawie unieważnienia uchwały w sprawie 
upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Trzcińsko-Zdroju do 
prowadzenia spraw dotyczących dłużników alimentacyjnych. (druk Nr 
XXIII/243/08) 
 
Projekt uchwały przedstawiła inspektor Sylwia Tyrpa- Burmistrz wnosi o podjecie tej uchwały 
ponieważ takie upoważnienie może dać pan Burmistrz swoim zarządzeniem. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji wspólnej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 15– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXIII/243/08 stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
 
Zastępca Burmistrza pan  Edmund Zioła-  w sprawie zgłoszonych interpelacji zapytanie co do 
kosztów Dożynek przygotowała pan Dyrektor TCK. 
 
Pan Piotr Kowalewski- dyrektor TCK- przedstawił koszt Dożynek w 2008r co stanowi załącznik Nr 
8 do niniejszego protokołu łącznie wydatki to 15 939,83 zł wpłaty od sponsorów to 3.500zł. i Urząd 
Miejski poniósł koszty czyli 9007 ,69zł są to koszt nagród za wieńce i zakup dodatkowych ozdób i 
zapłacił również za poczęstunek dla osób zaproszonych. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła- mamy symulację kosztów utworzenia zakładu 
budżetowego radni otrzymali na piśmie. Było również zapytanie o brak przyłączy w Wesołej jest 
tam doprowadzony nowy wodociąg i wpięty w istniejąca sieć nie ma potrzeby budowania nowych 
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przyłączy i każdy ma dostarczona wodę z Dobropola.  Droga Chłopowo Piaseczno jest 2 kilometry 
nadleśnictwa nie chcą nam tego przekazać i będziemy prowadzili rozmowy by ta drogę naprawić. 
Odnośnie znaku w Piasecznie zainterweniowaliśmy u właściciela drogi czyli w powiecie i będzie to 
ujęte w planie na przyszły rok. Brak chodnika jest to obecnie w planach powiatu. Droga brukowa w 
Piasecznie jest tylko w 1/3 właścicielami a reszta jest po stronie Agencji wystąpiliśmy o przejęcie 
całej drogi i wówczas to oświetlimy. 
 
Do punktu VII. Wolne wnioski i informacje. 
 
Przewodniczący obrad-  uchwał którą podjęliśmy to jeszcze przez 7 miesięcy będą u nas obsługiwali 
wodę, bo okres wypowiedzenia jest pół roku.  
 
Radny pan  Marian Michniacki- jaki koszt poniesie Gmin za zerwanie umowy z Wodociągami. 
Czy sanepid nam nie zamknie oczyszczalni ścieków i dlaczego wioski czyli Rosnowo Góralice 
Strzeszów mają płacić abonament. Przy głosowaniu abonamentu dla wiosek było 9 głosów za pięć 
osób było przeciw. 
 
Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  zbadamy ta sprawę i na przyszłej komisji odpowiemy. 
 
Mieszkaniec Trzcińska pan Zbigniew Łodziewski- zapytał co dalej z wodą będzie komu będziemy 
płacić. Odbył się przetarg na zaopatrzenie miasta w Wodę i odprowadzenie ścieków i teraz pismo 
zostało wysłane nie robi się tego nie wolno po czasie pisać o zmiany. By wprowadzić taryfę to 
trzeba być 9 miesięcy przedsiębiorcą, na tym terenie. Ta taryfa która jest opiera się na taryfie pana 
Bednarczuka i tu nigdzie nie ma o abonamencie na jakiej zasadzie to zostało wprowadzone. Pisano 
w Biuletynie, że cena wody się nie zmienia. Na wsi zawsze woda byłą wyższa bo była obsługiwana 
przez Goleniów. Teraz większość ludzi nie płaci za wodę nowa firma daje inblanko umowy do 
podpisania. Ci którzy podpisali mogą płacić frycowe. My zapłacimy ponad milion złotych 
odszkodowania w cenie wody. Przewodniczący ma rację nie jest łatwo zerwać uczciwe wygrany 
przetarg. Jestem doświadczonym człowiekiem. Dofinansujecie modernizację oczyszczalni i na 
wodociąg koło stadionu. Leży to na Gminie czyli zaopatrzenie w wodę i odprowadzenie ścieków. 
Całe wodociągi zostały wymienione tylko serce jest zardzewiałe. A spokoju nie będzie bo jesteśmy 
okłamywani. 
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński- abonament został wprowadzony rozporządzeniem Ministra 
Budownictwa. Wodociąg jest w opłakanym stanie części wodociągów w 90 % została zmieniona, 
natomiast abonament nie jest obowiązkowy i ustawodawca mówi, że należy obniżać cenę wody o 
koszty abonamentu. 
 
Mieszkaniec Trzcińska pan Zbigniew Łodziewski- tak ale abonament został wprowadzony na 
podstawie taryfikatora ale nie w Trzcińsku. 
 
Mieszkaniec Trzcińska pan  Jarosz-  Wodociągi straszą nas mieszkańców Trzcińska dostaje pisma z 
wodociągów i należy tą sprawę wyjaśnić. Mieszkańcy Trzcińska są zastraszeni. Chcemy wiedzieć do 
kogo mamy płacić.  
 
Zastępca Burmistrza pan  Edmund Zioła-  umowa jest prawnie dobrze napisana  na dzień dzisiejszy 
zrobimy wszystko by tą sytuacje wyjaśnić przygotujemy informacje w formie plakatów i 
wątpliwości będą wyjaśnione. Zmieniliśmy operatora i operator miał taryfę ustaloną na naszą Gminę 
i zatwierdzona przez Radę. Miał prawo ją używać w Trzcińsku. My uzyskaliśmy informacje, że jest 
to prawidłowość. Sprawa poniesienia kosztów będą one, bo przedwczesne zerwanie umowy poniesie 
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koszty będziemy musieli również zapłacić za koszty remontów jakie ta firma już zrobiła. Nie wiemy 
czy sanepid nam zamknie oczyszczalnię został powołany ekspert by zrobić ekspertyzę na ile 
oczyszczalnia jest sprawna. Prawo dopuszcza bezumowne pobieranie wody tylko jest problem 
zapłaty za tą wodę. 
 
Radny pan Edward Iwański- co mam odpowiedzieć mieszkańcom Strzeszowa na temat 
abonamentu. Bo Trzcińsko walczy to dlaczego nie mieszkańcy wiosek. 
 
Zastępca Burmistrza pan  Edmund Zioła-  do 6 kwietnia obowiązuje ta taryfa która przyjęła Rada. 
 
Przewodniczący obrad- umowy na wioski zostały podpisane z Urzędem Marszałkowskim i 
Wodociągami i poprzednia Rada próbował to przejąć i się nie udało. 
 
Mieszkaniec Trzcińska pan Józef Szott- wodociągi Zachodniopomorskie podpisały umowę z 
Urzędem Marszałkowskim, ale jak zmienił się system to powinno to przejść na majątek gminy i 
należy to zrobić i wówczas podpisać umowę na całą Gminę z jednym operatorem. 
 
Mieszkaniec Trzcińska pan Franciszek Sidorczuk- należy stworzyć konto w Urzędzie żeby 
mieszkańcy mogli za wodę płacić a później to wy rozliczcie się z Wodociągami. Ja osobiście też 
bym chciał zapłacić. Kolejna sprawa to, że obce firmy działają na naszym terenie i możliwość 
rozwijania się przedsiębiorczości. Bo po co motywować kogoś do zakładania firmy jakie będzie miał 
zleceń. 
 
Burmistrz pan  Zbigniew Kitlas-  jest to zgodnie z ustawa prawo zamówień publicznych i jest to 
ogłaszane w BIP czy biuletynie czy na tablicy ogłoszeń. Ja nie kieruje się czy to kolega czy znajomy 
tylko wybieram tego co dał najniższą cenę i wówczas podczas odbioru dokładnie sprawdzamy. Jak 
firma rodzima daje dobra cenę to ona to robi.  
 
Mieszkaniec Trzcińska pan  Franciszek Sidorczuk- na pewno ma pan rację, ale ja osobiście z 
naszymi przedsiębiorcami rozmawiałem i okazuje się, ze droga na ul. Wodnej była uzgadniana z 
panem Skiba a później wykonywał to ktoś inny i zablokował całą drogę. Powtarza się tylko firma z 
Pyrzyc. 
 
Burmistrz pan  Zbigniew Kitlas- wykonawca był tańszy na ul Wodną i zabezpieczył objazd od 
Domu Dziecka. 
 
Mieszkaniec Trzcińska  Franciszek Bernacki - tory kolejowe należy zlikwidować pociąg nie jeździ 
i jest to w złym stanie i nigdzie takiego przejazdu nie ma, jest to brzydka wizytówka naszego miasta. 
 
Burmistrz pan  Zbigniew Kitlas-  jutro spotykamy się z PKP żeby to przejąć ja działam ale oni na 
razie nic nie chcą przekazać po dłuższym czasie oni do nas przyjadą. Na najbliższej sesji dowiecie 
się co w tej sprawie osiągnęliśmy. Jest też tu przejecie torów na terenie naszej gminy i chcemy to 
przejąć i tam zrobić ścieżkę rowerową. 
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński- my nie mamy podpisane umowy na wioski ale Burmistrz 
wydaje pozwolenie na działalność i burmistrz może to cofnąć. Abonament może być ale oni to 
dopisali. Jak dojdzie abonament to cena pozostaje bez zmian. Abonament został wprowadzony. 
 
Radny pan  Marek Rutka-  ja jestem na piątym spotkaniu odnośnie wody. Nie wypowiadałem się w 
tym cieszę, się, że mieszkańcy po dwóch latach odwiedzili sesje i przekonali się jak słaby jest Urząd 
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i Rada, która głosuje tak tak, a drugi raz inaczej sugerowałem, że należy to zakończyć. Brakuje nam 
tu gospodarza. Jeszcze raz wracać do wody. 
 
Radna pani Wiesława Płotkowska- w poniedziałek podpisałem umowę na dostawę wody z 
Wodociągami moja cena jest taka sama jak na wioskach umowę mam podpisaną dostane fakturę do 
domu. Zapłacę u pana inspektora lub do Banku Spółdzielczego z chwilą zerwania umowy z 
wodociągami ta umowa zostanie również zerwana. 
 
Radny pan Marek Rutka- zgłaszałem się przed żniwami bo w Piasecznie został wybudowany 
chodnik przy nim jest rynsztok który jest bardzo szeroki i głęboki. Wiem, że jest to droga powiatowa 
ale Piaseczno leży na terenie Gminy Trzcińsko-Zdrój  i zadanie my dofinansowaliśmy a zadanie 
zostało wykonane. Od początku lipca nic się nie zmieniło. Przejęliśmy 1/3 drogi brukowej i na tej 
części chcemy zrobić oświetlenie i to nas interesuje. Proszę by to wykonać mamy to zapisane w 
Budżecie na ten rok i nie przenosić na przyszły. Mamy tez zapisy na temat szatni w Piasecznie na 
boisku. Wracając do świetlicy w pańskim sprawozdaniu jest kilka miejscowości ale pominięta jest 
miejscowość Piaseczno. Radni wiedzą, że remont świetlicy był. Ale był remont budynku po sklepie 
GS i tam utworzono przedszkole a świetlicy nie ma. Na terenie AVENA jest pomieszczenie, które 
zostało nam przekazane na 15 lat. On teraz przychodzi i zapytuje dlaczego nie chcecie teraz przejąć 
tego pomieszczenia. Chce wam je oddać. Zwróciłem się, że mam w gniazdo szerszeni w Piasecznie 
przy chodniku zostało to zgłoszone do Urzędu i zostałem odesłany do Straży. Trwało to bardzo 
długo. 
 
Przewodniczący obrad-  pan Burmistrz obiecał, że będziemy mieli informacje jak postępować z 
Wodociągami Zachodniopomorskimi i w najbliższych dniach odpowiedz będzie. 
 
Mieszkanka Trzcińska –ja jestem trzeci raz i nie wiem komu za wodę mam płacić przedtem 
płaciłam do Banku dla pana Bednarczuka ja mam małą  emeryturę więc chce zapłacić może pan 
zrobić konto miejskie i kogoś zatrudnić i przyjdę zapłacić za wodę którą pobrałam.  
 
Mieszkaniec Gminy pan Woźniak- ja mieszkam na Górce już 20 lat nie ma tam tablicy światła nie 
ma żeby ludzie widzieli, że tam stoi budynek postawcie jakaś jedna lampę. Pogotowie nie wie gdzie 
ma jechać. Ile ja za tamtego Burmistrza mówiłem. W tym roku wstawiało mi okno dopiero jak 
prysłem do gminy to dopiero zrobili to dobrze. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Do punktu VIII. Zakończenie sesji. 
 
O godzinie 13 30 – Przewodniczący obrad zamknął XXIII sesję Rady Miejskiej. Dziękując 
wszystkim za przybycie.  
 
 
 
Protokołowała: 
Sylwia Tyrpa 
 
 

 7


	P R O T O K Ó Ł Nr XXIII/ 2008

